



**CAFP Annual General Meeting
June 4 - 5, 2017 Ottawa**

If you will be requiring hotel accommodations, please make your reservations as soon as possible as hotel space in Ottawa will be limited at this time.

The following hotel arrangements have been made for our members:

Fairmont Château Laurier: 10 rooms have been booked at the Fairmont Château Laurier, located at Rideau Street, at a rate of \$259 per night, plus applicable taxes. **For reservations, please call 1-800-441-1414 or <https://aws.passkey.com/go/cafp2017> and quote the group name *CAFP 2017*.** The hotel will hold this booking until May 4, 2017, however they will continue to accept reservations upon availability.

Delta Ottawa City Centre: 10 rooms have been booked at the Delta Ottawa City Centre, located at 101 Lyon Street, at a rate of \$239 per night, plus applicable taxes. **For reservations please call 1-888-236-2427, by e-mail to dhr.yowdm.dot.reservations@marriot.com or [Book your group rate for Canadian Association of Parliamentarians](#).** Please call and provide the group name ***Canadian Association of Former Parliamentarians***. The hotel will hold this booking until May 5, 2017.

Albert at Bay Suite Hotel: 20 rooms have been booked at the Albert at Bay Suite Hotel, situated at 435 Albert Street, at a rate of \$199 per night, plus applicable taxes. **For reservations, please call 1-800-267-6644 and quote group name *CAFP 2017 Meeting* or [CAFP 2017 Meeting Online Booking Link](#).** The hotel will hold this booking until April 21, 2017.



**Assemblée générale annuelle de l'ACEP
du 4 juin et 5 Juin 2017, Ottawa**

Si vous devez réserver des chambres d'hôtel, veuillez le faire maintenant; le nombre de chambres disponibles sera très limité.

Les réservations suivantes ont été faites pour nos membres :

Fairmont Château Laurier : 10 chambres ont été réservées au Fairmont Château Laurier, situé au 1, rue Rideau, à 259 \$ par nuit, plus taxes. **Pour réserver, veuillez téléphoner au 1-800-441-1414 ou <https://aws.passkey.com/go/cafp2017> et mentionnez le nom de groupe CAFP 2017.** L'hôtel retiendra ces chambres jusqu'au 4 mai 2017, mais continuera d'accepter des réservations selon les disponibilités.

Delta Ottawa City Centre: 10 chambres ont été réservées au Delta, situé au 101 rue Lyon, à 239 \$ par nuit, plus taxes. **Pour réserver, veuillez téléphoner au 1-888-236-2427, par courriel au dhr.yowdm.dot.reservations@marriot.com ou [Book your group rate for Canadian Association of Parliamentarians](#).** Veuillez téléphoner et mentionner le nom de groupe *Canadian Association of Former Parliamentarians*. L'hôtel retiendra ces chambres jusqu'au 5 mai, 2017.

Albert at Bay Suite Hotel: 20 chambres ont été réservées à l'Hotel Albert at Bay, situé au 435 rue Albert, à 199 \$ par nuit, plus taxes. **Pour réserver, veuillez téléphoner au 1-800-267-6644 et mentionner CAFP 2017 Meeting ou [CAFP 2017 Meeting Online Booking Link](#).** L'hôtel retiendra ces chambres jusqu'au 21 avril 2017.